

HAMMAM RITUELS

TRADITIONAL Moroccan Hamam 550 DHS

Hamam traditionnel marocain

Traditional black soap scrub with eucalyptus extract using gloves.

Gommage traditionnel au savon noir et à l'extrait d'eucalyptus à l'aide de gants.

Shampooing à l'extrait de fleur d'oranger

Shampoo with extract of fleur d'oranger

Soaping using : rhassoul with 7 plants or shower gel of fleur d'oranger or coffee scrub with coconut oil

Savonnage avec : rhassoul aux 7 plantes ou gel douche à la fleur d'oranger ou gommage au café à l'huile de coco

Contact Us

☎ [+212 703-152002](tel:+212703152002)

✉ Info@janatalatlas.com

🌐 www.reallygreatsite.com

📍 Douar Ain Salim Nakhil Golf,
40000 Marrakech, Maroc.

SPA & MASSAGE

RELAX YOUR BODY



We will relax
your body with
spa & massage

Operational

Hours

We are our operating hours everyday, we open at 09.00 am and close at 09.00 pm.

SPECIAL JANAT ALATLAS

600 DHS

Special janat alatlas

Traditional black soap scrub with eucalyptus extract using gloves.

Gommage traditionnel au savon noir et à l'extrait d'eucalyptus à l'aide de gants.

Shampooing à l'extrait de fleur d'oranger

Shampoo with extract of fleur d'oranger

Finishing off with 7 plates rhassoul and a shower gel of fleur d'oranger and sugar honey scrub to finish our hammam

Pour finir, nous avons 7 assiettes de rhassoul et un gel douche à la fleur d'oranger et un gommage au sucre et au miel pour terminer notre hammam.



Give yourself a moment of peace and comfort your skin in the best place

SKIN CARE

FULL FACIAL SKIN CARE

800 DHS

Steamed technique

Essentiel nutrition (special dry skin) nutritional benefits for a healthy skin.

Essentiel nutrition (spécial peau sèche) bienfaits nutritionnels pour une peau saine.

Absolute hydration (All types of skin) for a fresh shiny skin.

Hydratation absolue (Tous types de peaux) pour une peau fraîche et brillante.

Essential purity (oily skin) mattifying rituals for cleaner skin and tighten pores

Rituels matifiants Pureté Essentielle (peaux grasses) pour une peau plus propre et des pores resserrés

FULL FACIAL SKIN CARE

900 DHS

Steamed technique

Absolute lift (aging skincare) the lifting treatment for skin that is lacking firmness for face with volume

Absolute lift (soin anti-âge) le soin liftant des peaux en manque de fermeté pour un visage avec du volume

SPA & MASSAGE



MASSAGE RITUALS

Orange blossom relaxing

600 DHS

Fleur d'oranger relaxante

Vervain toning

700 DHS

Tonifiant à la verveine

Janat al atlas rituals

800 DHS

A complete massage both relaxing and energetic, combining different pressure techniques. Fluid gestures relax the muscles and strengthen the tissues. The skin is smooth and deeply hydrated, the body gets lighter, fatigue is gone, relaxation is complete.

Un massage complet à la fois relaxant et énergétique, alliant différentes techniques de pression. Des gestes fluides détendent les muscles et renforcent les tissus. La peau est lisse et profondément hydratée, le corps devient plus léger, la fatigue s'en va, la détente est totale.

BODY CARE

Body envelopment

600 DHS

Enveloppement corporel

Plants based rhassoul or honey scrub depending on your skin type and needs.

Gommage à base de plantes, de rhassoul ou de miel selon votre type de peau et vos besoins.

Massage rituals

950 DHS

Massages rituels

Get the relaxation you deserve from head to feet.

Obtenez la détente que vous méritez de la tête aux pieds.

Janat al atlas rituals

1250 DHS

Rituels de Janat al atlas



SPA DAY BY JANAT ALATLAS

RELAX YOUR BODY

DREAM JANAT

Hamam 1h + relaxing massage and brushing

1000 DHS

BEAUTY JANAT

Hamam 1h + minicure & pedicure and brushing

1000 DHS

DETOX JANAT

Skin care + hair removal + back massage

1500 DHS

GOLDEN JANAT FOR HER

special 1h Hamam + special skin care and brushing

2000 DHS

GOLDEN JANAT FOR HIM

special 1h Hamam + special skin care and shaving

2000 DHS

